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Het seizoen loopt ten einde – voor de meeste teams heeft het laatste fluitsignaal inmiddels geklonken. 
De laatste toernooien zijn gespeeld, ook bij SIOL waar afgelopen weekend de SIOL-cup werd gespeeld en
waar een aantal van onze gezamenlijke jeugdteams aan hebben deel genomen. 

Als redactie hebben we genoten van alle mooie wedstrijden, leuke evenementen en trotse momenten. 
En minstens zo leuk was het om daar samen over te mogen schrijven in deze Flits, op onze website en op
onze socials. 

Voetbal leeft in Cuijk – dat voel je in alles. En dat belooft wat voor het komende seizoen, want er staat
alweer van allerlei moois op stapel. Maar nu eerst… tijd voor rust, zon en een welverdiende zomerpauze.

Namens de redactie:
Marloes, Leo en Maurits en webmaster Mario 

het seizoen zit erop!

REDACTIE@jvccuijk.nl
DE Flits
2025-juni
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De Commissie Uitstraling houdt zich in het kader van de voorgenomen fusie tussen SIOL en JVC Cuijk
bezig met naam, shirt en logo van de nieuwe vereniging. Om de betrokkenheid van de leden van beide
verenigingen en ook de Cuijkse gemeenschap te vergroten heeft de werkgroep een enquête
uitgeschreven. Dit leidde tot een regenboog aan de meest uiteenlopende en vindingrijke reacties, 440 in
getal. Hoewel er niet één dominante voorkeur uit op te maken is, geeft de uitslag van de enquête wel
degelijk richting aan de overwegingen van de commissie. Toch is het zeker niet eenvoudig om te komen
tot het doel: het aanbieden van drie tot vijf alternatieven aan de stuurgroep. Het overleg is nog gaande
en verloopt in een plezierige en respectvolle sfeer.
De Commissie Uitstraling dankt allen die via deze enquête hun bijdrage aan het denkproces hebben
geleverd voor hun betrokkenheid, inventiviteit en inzet.

Invullers enquête, bedankt!

Nu het seizoen op zijn einde loopt, willen we graag even stilstaan bij iets heel belangrijks: de inzet van
velen! Want voetbal draait niet alleen op doelpunten en wedstrijddagen, het draait vooral op mensen. 
Daarom: 
Dank aan de kantinemedewerkers. Aan de vrijwilligers die onze velden en het park zo prachtig
onderhouden. Aan het wedstrijdsecretariaat, voor het plannen, puzzelen, ontvangen en regelen van alle
duels. Dank ook aan de mensen van de kleding- en materiaaluitgifte.
Natuurlijk ook dank aan alle trainers en coaches, die zich met hart en ziel inzetten voor het voetbalplezier
en de ontwikkeling van onze spelers. En aan de ouders die vlaggen, rijden, wassen, juichen, troosten,
sjouwen en altijd klaarstaan. Dank aan de ledenadministratie, aan het bestuur en aan de scheidsrechters.
Dank aan de coördinatoren, de evenementencommissie, de redactie, fotografen en sponsoren.
En niet te vergeten: dank aan alle andere vrijwilligers die op hun eigen manier bijdragen aan onze mooie
club. 
En uiteraard, dank aan onze spelers – jong en oud – want zonder jullie geen voetbal in Cuijk!

DANKJEWEL voor dit seizoen!

https://www.instagram.com/jvc_cuijk/
https://www.facebook.com/jvc.cuijk
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JVC Cuijk en SIOL gaan per 1 juli 2025 een Samenwerkende Jeugd Organisatie (SJO) vormen. De
onderbouw werkte al nauw samen. Met ingang van het nieuwe seizoen geldt dit voor al onze
jeugdteams. “Een SJO is indirect de start van de fusie, die per 2026 een feit zal zijn. De samenwerking
loopt in grote lijnen al zeer goed”, zegt Bob Thomassen namens de nieuwe SJO.
“De afgelopen jaren zijn gebruikt om aan elkaar te wennen. JVC en SIOL kenden ieder hun eigen
cultuur. We zijn sneller aan elkaar gewend geraakt dan vooraf werd gedacht. Vanuit de eenheid die
op natuurlijke wijze is ontstaan, maken we nu de stap naar een SJO. Dit sluit ook aan bij de groei van
de club, want het jeugdvoetbal in Cuijk zit al langere tijd in de lift”, verduidelijkt Bob. Zo groeit onze
jeugdafdeling volgend seizoen van 45 naar 53 teams. Ook zal SJO SIOL/JVC het nieuwe seizoen starten
met vier meidenteams. De SJO levert niet alleen organisatorische voordelen ook. Bob legt uit: “Ook
voor de teams zelf zijn er meer voordelen. Bij blessures of een tekort was vorig seizoen het uitruilen
van spelers bij de bovenbouwteams niet mogelijk. Vanaf nu kan dat wel.”

SIOL en JVC vormen per 1 juli een 
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Gemakkelijke verdeling
Eén jeugdafdeling betekent ook één
voetbaltechnische visie en één
organisatie. “Dit maakt het veel
gemakkelijker om een goede
verdeling te maken van
trainingstijden en velden. Elk team, of
je nu op divisieniveau speelt of in de
vijfde klasse, kan tenminste eenmaal
per week op het kunstgras terecht.
Qua faciliteiten trekken we alles
gelijk”, verzekert Bob. “Ook in de
bovenbouw (O13, O14 en O15) gaan
we nu circuittrainingen aanbieden,
zodat teams met minder ervaren trainers en leiders ook meer gevarieerde trainingen aangeboden
kunnen worden. Verder zijn we drukdoende met de nieuwe structuur van de club. Welke
coördinatoren en vrijwilligers hebben we nu en hoeveel zijn er nodig in de toekomst om de
fusievereniging goed draaiende te houden? Dat soort zaken.”

Nieuwe naam, kleuren en logo?
Bob geeft aan dat het fusietraject tussen JVC Cuijk en SIOL ‘de voorbije jaren voortvarend is verlopen’.
“Enkele commissies zijn al samengevoegd. Er is grotendeels overeenstemming bereikt over de nieuwe
clubkleuren. Ons toekomstige clublogo wordt nu verder uitgewerkt en aan het begin van het nieuwe
seizoen hopen we ook de nieuwe clubnaam bij iedereen voor te kunnen leggen. We zien bij iedereen
een enorm grote betrokkenheid. Die komt mede voort uit het feit dat feitelijk alle ‘actieve’ leden
superpositief zijn over het samengaan."

samenwerkende Jeugd Organisatie (SJO)

https://www.instagram.com/jvc_cuijk/
https://www.facebook.com/jvc.cuijk
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SIOL/JVC Cuijk JO8-2JM Onverslaanbaar op Bloedhete NK Finale Penaltyschieten in Nijkerk!

Na een verrassend sterk debuut vorig jaar, waarin SIOL/JVC Cuijk noodgedwongen in een hogere
leeftijdscategorie moest aantreden, was de spanning groot voor de tweede editie van het NK
Penaltyschieten. Ditmaal kon SIOL/JVC Cuijk JO8-2 uitkomen in hun eigen, vertrouwde O8-categorie,
een kans om te laten zien wat ze waard zijn op nationaal niveau.
Het officiële competitieteam van JVC Cuijk JO8-2 werd opgesplitst in twee groepen. Deze teams
werden  aangevuld met spelers van JO8-1 en spelers die het afgelopen jaar hadden meegetraind.
De voorronde vond plaats bij Eendracht in Mook. Het was een ochtend met heel veel strafschoppen,
waar beide Cuijkse teams met plezier en enthousiasme aan de slag gingen. De jonge talenten schoten
met overtuiging op doel, terwijl de keepers Jesse en Fedde zich dapper voor de ballen wierpen. 

Uiteindelijk was het team van Fedde, Cem, Yara, Mitch en Mounir dat de  overhand had en de
voorronde glansrijk wist te winnen.
De grote finale vond plaats op 21 juni in Nijkerk, een extra speciale dag omdat het de verjaardag van
teamlid Cem was. De omstandigheden waren uitdagend want het was bloedheet, waardoor er zelfs
hitteprotocollen in werking traden. Desondanks was de entourage geweldig, met een fantastische
sfeer die de jonge talenten inspireerde.
Wat volgde was een indrukwekkende vertoning van talent en veerkracht. JVC Cuijk JO8-2 was
gedurende het gehele toernooi, inclusief de voorronde én de finaledag, ongeslagen! 
Na zo'n memorabele prestatie kan een "Aftermovie Finale" natuurlijk niet ontbreken om deze
geweldige dag vast te leggen!

Supporters bedankt! 
Cem, Fedde, Mitch, Mounir, en Yara, van harte gefeliciteerd met jullie titel "Nederlands Kampioen
Penaltyschieten "

JO8-2 JM WInnaar NK Penaltyschieten
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Over individuele spelers wil ik niet te veel uitweiden,
want ik geloof in het collectief. Maar waar ik blij om
ben is dat eruit is gekomen waar we als staf veel tijd
en energie in hebben gestoken: het doorkomen van
jonge spelers met groot potentieel zoals Silvan de
Haas, Sil Geraets, Juup van de Besselaar, Mateja
Mujkic en Thomas Hollman.

Hoe zijn je ervaringen met de club, de faciliteiten
en de organisatie? 
Die zijn in het algemeen prima. Bij alle clubs waar ik
gewerkt heb waren er wel eens
verbetermogelijkheden. Tips heb ik intern met de
organisatie gedeeld. De verjonging van het bestuur,
de ambitie bij de spelers en de vernieuwing van het
kunstgrasveld hebben JVC Cuijk natuurlijk veel goed
gedaan. 

In november werd duidelijk dat na overleg tussen
jou en bestuur gezamenlijk is besloten dat de club
aan het einde van dit seizoen een nieuwe weg in zou
slaan. 
Heb je bij JVC Cuijk ook nieuwe ervaringen
opgedaan die je weer meeneemt naar je nieuwe
Club FC Winterswijk?
Wat ik heel leerzaam vond was het werken met een
mondige groep die al veel had meegemaakt op een
hoog niveau. Ik had voornamelijk met jongere
spelers gewerkt. De ervaring heeft mij geleerd dat je
als trainer een passant bent. 

de afscheidnemende trainer: robert grauwde 1/2
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Robert, je hebt twee succesvolle jaren met JVC
Cuijk 1 achter de rug. Onder jouw ervaren en
betrokken leiding heeft het team zich verder
ontwikkeld en als promovendus goed
gepresteerd. JVC is je hiervoor zeer dankbaar.

Wat zijn volgens jou de grootste successen
van het team tijdens jouw tijd hier?
Het gaat mij niet direct om specifieke
successen. Waar ik trots op ben is dat het ons
als staf in nauwe samenwerking is gelukt om
herkenbaar te voetballen, jonge talenten in te
passen en een winnaarsmentaliteit te kweken.

Kun je iets zeggen over je ervaringen met
de staf? 
Door met DVOV al een aantal keren tegen JVC
Cuijk te voetballen had ik al contact gehad met
Robert Weijers, Roy Koenen en Kevin Brandts.
Er was een klik. Op gevoel koos ik uit een
aantal aanbiedingen voor JVC. Er waren in de
staf twee vacatures. Na veel gesprekken werd
in Günther Robben een hele goede assistent-
trainer gevonden en in Rox Koenen een
verzorger (in opleiding) met veel feeling met de
voetballers. In de staf was het niet ja en amen.
Er werd gediscussieerd en gespard en juist
daardoor fijn samengewerkt. Daarin heeft ook
John Thijssen als hoofd van de jeugdopleiding
en in een niet al te makkelijke positie als coach
van JVC een zeer ondersteunende rol gespeeld.

En het team?
Ik was nog niet gewend te werken met zoveel
ervaren en ambitieuze spelers. Zij waren het
tweede platform, waarmee ik kon discussiëren
en sparren. Met hen kwam ik in een proces
naar een andere manier van spelen die nog
meer recht probeerde te doen aan de
kwaliteiten van de spelers door veel beweging
en positiewisselingen. Ik kon natuurlijk
voortbouwen op de goede ontwikkeling die al
was ingezet door Dennis Straatman. 

2025-juni
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de afscheidnemende trainer: robert grauwde 2/2
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Ook in mijn werk overdag ben ik gewend na een aantal jaar te wisselen van baan. Ik wil altijd een zeker
snijvlak opzoeken door, bij JVC met een heel fijne staf, te proberen eruit te halen wat erin zit, de lat
hoog te leggen en van de spelers een daarbij passende invulling te verwachten. Ik denk met veel plezier
terug een twee mooie jaren bij JVC Cuijk. Natuurlijk was het ook een heftige tijd door de ziekte en het
overlijden van teammanager Roy Koenen. Maar ik heb van deze jaren ook veel energie gekregen.
Samen met het begeleidingsteam denk ik genoeg te hebben opgebouwd om de staf door te geven aan
Luciën Roeffen. 

Ondanks een nieuwe en intensieve baan in het verzekeringswezen in Winterswijk zijn jouw toewijding
en passie sinds november absoluut niet verminderd. Met als gevolg een eervolle vierde plaats en op
het nippertje geen nacompetitie. Je gaat nu naar de eersteklasser FC Winterwijk, een nieuwe uitdaging.
Heb je ook plannen of ambities voor de verdere toekomst?
Mijn cursussen voor de KNVB wil ik heel graag blijven doen. Het werken voor een club zie ik als een
mooi project. Nu is dit FC Winterswijk. Inderdaad, weer een uitdaging. Maar het kan in de toekomst ook
een derdeklasser zijn. Het gaat vooral om een project waar je energie van krijgt. 
Die heb ik bij JVC Cuijk volop beleefd. Ik wens JVC Cuijk 1 onder Luciën Roeffen heel veel succes.

2025-juni

Adviesbureau Kragten begeleidt de gezamenlijke beraadslagingen van de Cuijkse sportverenigingen die
geïnteresseerd zijn in de herindeling van het sportpark De Groenendijkse Kampen. De
gedachtevorming is in volle ontwikkeling en moet uitmonden in een advies aan de gemeenteraad van
het Land van Cuijk in november. Tommy van Dungen van Adviesbureau Kragten verstrekt het volgende
communiqué.

Succesvolle werksessie op Sportpark Groenendijkse Kampen zet volgende stap richting toekomst.
Op maandag 12 mei vond er een inspirerende werksessie plaats op Sportpark Groenendijkse Kampen,
waarbij zowel de huidige als toekomstige verenigingen vertegenwoordigd waren. De bijeenkomst stond
in het teken van samenwerking, toekomstvisie en gezamenlijke ontwikkeling.
Tijdens de sessie heerste er een positieve en constructieve sfeer. De aanwezigen werkten in vier
thematische werkgroepen: Horeca, Organisatie, Beheer en Exploitatie, en Gebouw. Elke groep bracht
waardevolle inzichten en ideeën in, waarmee belangrijke stappen zijn gezet richting een
toekomstbestendig sportpark.
Adviesbureau Kragten begeleidt het traject en zal de verzamelde input uit deze sessie verder uitwerken.
De resultaten worden in de komende periode teruggekoppeld in een reeks vervolgsessies, waarin
verdere verdieping zal plaatsvinden. Deze werksessie markeert een belangrijke mijlpaal in de
gezamenlijke ambitie om van Sportpark Groenendijkse Kampen een bruisende, duurzame en goed
georganiseerde ontmoetingsplek te maken voor sport en gemeenschap.
 
Tommy van den Dungen

communiqué bureau kragten

https://www.instagram.com/jvc_cuijk/
https://www.facebook.com/jvc.cuijk
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Toernooi Land van Cuijk Cup elk jaar groter
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Op vrijdag de dertiende jl. vond bij JVC Cuijk weer het 7×7
toernooi plaats om de roemruchte LVC Cup. De JVC-
Zaterdagveteranen nemen elk jaar weer de dankbare
taak op zich van de organisatie hiervan. De beruchte
datum stond een vlekkeloos verloop totaal niet in de weg
en iedereen werd gelukkig van de goede sfeer. Vanwege
de hitte werd de wedstrijdlengte beperkt tot 15 minuten
en daar had iedereen heel veel vrede mee. Maar liefst
zeventien teams deden mee, van tieners tot veteranen,
ingedeeld naar sterkte.

Winnaars
De sportiviteitsprijs, de Tonnie Geboers Cup, eigenlijk de
belangrijkste, kwam op naam van WeLoveFootball. Na de
poulewedstrijden werden de ereplaatsen bepaald door
het schieten van penalties door de eersten in de vier
poules. De derde plaats werd behaald door Dreamteam
+ Robert dat al jaren hardnekkig streeft naar een plekje
op het erepodium. De tweede plaats was na een
bloedstollende penaltyreeks voor FC JahJah. Weinig
Creativiteit, dat vorig jaar in de finalepenaltyreeks verloor
van Jacky’s Boys, bleek nu de koelbloedigste, ook omdat
keeper Romeo Okwanda een glansrol vervulde.

Dank
De organisatie van de Zaterdagveteranen dankt het
kantinepersoneel, dat het door de warme
weersomstandigheden extra druk had. Grote dank gaat
verder uit naar waakzame EHBO-toezicht van André
Koolen, fotograaf Arjan Broekmans, DJ Svendrix die de
gevoelige snaar van menig voetballer teder wist te raken,
naar de sponsoren Sjacco van Beuningen Renovatie en
Glasbedrijf Linden, Van Rossum Kozijnentechniek Katwijk
en Albert Heijn Gennep en natuurlijk naar alle
deelnemers voor hun sportieve inbreng. Na de laatste
prijsuitreiking kende de gezelligheid nog wel de tijd van
enkele doorlustige uurtjes.
Luctor

2025-juni

Foto's: Arjan Broekmans
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Sinds vorig jaar wordt door Bureau 9 van de Gemeente Land van Cuijk het Walking Football toernooi
georganiseerd voor teams in de Gemeente Land van Cuijk. Een hartstikke mooi initiatief om voetbal in
toernooivorm ook aan te bieden voor de wat “oudere” voetballers.

Dit jaar werd het toernooi gehouden op het sportpark van JVC Cuijk. Misschien kwam het door de
voorspelde hitte of dat het mooie weer vakantieplannen naar voren had gehaald, maar dit jaar waren
er slechts vier teams die acte de présence gaven. Een beetje teleurstellend, maar aan de andere kant
was het ook weer precies voldoende (deze keer vanwege de hitte).

Iedere ploeg speelde vier wedstrijdjes waar zoals gebruikelijk fanatiek werd gestreden om de bal en om
de goals. Fanatisme, complimentjes, valpartijen, panna’s, afstandsschoten, valpartijen, broederschap,
het was allemaal aanwezig. Daarnaast had de organisatie drie cheerleaders weten te strikken, die vanaf
de Vriendenloterij-bankjes met hun pompoms de temperatuur verder lieten oplopen. Ze hebben
aangegeven dat ze volgende jaar een piramide gaan uitvoeren, dus aanvulling is gewenst. De
cheerleaders mogen zowel dan dames als heren zijn.

Al met al een heerlijke voetbalmorgen, met een verfrissend bakje water met spons langs het veld, een
heerlijke gezonde verversing in de rust (lekker fruit gesponsord door AH Cuijk Smidstraat) en afsluitend
een goed verzorgde lunch.

Wij willen dan ook iedereen bedanken voor de inzet: de spelers, Marian, Ans, Mientje en Bart voor het
verzorgen van de lunch en JVC voor het beschikbaar stellen van de kantine, de kleedkamers en het veld.

Iedereen een prettige zomer gewenst en op naar editie 3 in 2026.

P.S.:
Is er interesse om aan te sluiten of een keer te komen kijken? Elke donderdag vanaf 10.00 uur zijn de
WF-voetballers op het Sportpark van JVC actief. Kom vrijblijvend kijken en wie weet volgt er een
oefenstage.

Land van Cuijk Walking Football toernooi editie 2
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Kind-ouder-toernooi
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Weer is een mooi voetbalseizoen 2024-2025 afgesloten voor de jeugd met een kind-ouder-toernooi
op het sportpark van SIOL. De activiteitencommissie had voor de laatste keer alle registers
opgetrokken, maar helaas bleven de aanmeldingen een beetje achter.
In totaal hebben 24 kinderen met ouders een toernooitje gespeeld. Het prachtig zonnetje speelde
parten door de warmte, maar desondanks werd er toch nog fanatiek gevoetbald. Een mooie panna,
een prachtig doelpunt en een fantastische sliding bij een duel met een vader. Het leverde een hoop
hilariteit op en een mooie ontspannende afsluiting van het seizoen.
Na afloop nog een lekker drankje en een versnapering, aangeboden door de activiteitencommissie
SIOL-JVC en daarmee werd het seizoen 2024-2025 afgesloten.
Wij als activiteitencommissie wensen iedereen een heerlijke zomer toe en een mooie vakantie waar
dan ook. Geniet ervan, rust uit en dan zien we elkaar weer bij de start van het nieuwe seizoen.

2025-juni
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Wat is je leukste herinnering hierbinnen?
Mijn mooiste herinnering is toch wel de interland
tegen Frankrijk met het Nederlands elftal 017.

Bij SIOL begon je in 1999 op 26-jarige leeftijd met je
trainerscarrière. Daarna werkte je onder meer als
hoofdtrainer bij Olympia’18 (Boxmeer)
Stormvogels’28 (Siebengewald), Juliana (Mill),
wederom SIOL, HBV (Beers) en als interim bij
Achilles ‘29 (Groesbeek). 
Hoe/waarom ben je trainer geworden?
Voetbal is naast mijn gezin het allerleukste en
belangrijkste in mijn leven. Mijn vader is Tonnie
Roeffen en dan getrouwd zijn met een Letemahulu,
dan moet het wel over voetbal gaan. Op mijn 19e
was ik al via het Cios in het bezit van mijn
trainerspapieren en zodoende ben ik al vroeg in het
trainersvak terecht gekomen.

Je gaat nu naar tweedeklasser JVC Cuijk. Je hebt een
bepaalde aanpak. Gaat het hogere niveau in jouw
aanpak veel veranderen?
Er gaat in mijn aanpak weinig veranderen. Ik wil veel
passie en plezier zien, maar wel binnen bepaalde
afspraken en bepaalde voetbalopvattingen. Het
enige waarop ik hoop is, dat we het nog meer over
puur voetbal kunnen hebben, omdat de
spelersgroep natuurlijk veel kwaliteit bezit. Ik vind
het heerlijk om met groepen te werken waarin
verschillende karakters zitten. Dat is ook mijn werk

Luciën, kun je iets over jezelf vertellen?
Ik ben 52 jaar en gehuwd met Melanie
Roeffen- Letemahulu. We hebben twee
jongens, Joel (23) en Jamie (21). Jamie voetbalt
momenteel bij Achilles ‘29 en Joel is twee jaar
geleden gestopt met voetballen en gaat
komend seizoen ook weer starten bij JVC Cuijk.
Ik woon al mijn hele leven in Cuijk.

Je was coach van Achates. Je beleefde een
droomafscheid, een zinderend competitieslot
met een promotie. 
Hoe was het om hier coach te zijn? 
Afgelopen jaar was ik trainer geweest in
Ottersum en had het hier enorm naar mijn zin
maar toen ik een belletje kreeg vanuit JVC kon
ik dit niet laten lopen. Dat was wel lastig,
omdat het mijn eerste jaar was bij Achates. En
om daar nou na één jaar al te stoppen ... Maar
gelukkig spelen ze volgend jaar weer in de
vierde klasse waar ze thuis horen.

Kun je iets vertellen over je
voetballoopbaan?
Ik ben een echte JVC-er en tot mijn 15e heb ik
ook altijd bij JVC gespeeld totdat VVV Venlo aan
de bel trok. Heb daar twee mooie jaren gehad
en toen speelden we ook op het allerhoogste
niveau, o.a. tegen PSV en  Ajax. Daar heb ik
ook mijn interland O17 aan te danken. Ook
speelde natuurlijk mee dat ik drie jaar in het
Brabants elftal heb gespeeld, zodat ze me ook
al een beetje kenden. Daarna heb ik nog twee
jaartjes bij NEC gespeeld waar ik heel dicht
tegen mijn debuut aan zat, maar dit is helaas
net niet gelukt. Toen begonnen mijn blessures
al een beetje op te spelen. Ik heb toen nog wel
twee jaar in het eerste van JVC Cuijk gespeeld
om daarna ook nog twee jaar in het eerste van
Siol te spelen. Als spits heb ik veel doelpunten
gemaakt. Ook nu ik al heel lang trainer ben
blijf ik houden van aanvallend voetbal. Het
spelletje doet enorm veel met mij!!!

de komende trainer: luciën Roeffen
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Wat zijn je hobbies?
Mijn gezin en voetbal

Kijk je naar TV of films?
Ja, naar Vandaag Inside en of ga lekker Netflixen 

Van welke muziek houd je?
Van Nederlandstalig tot Top Veertig.

Hoe vul je je vakantie in?
Lekker naar Italië of Frankrijk met mijn vrouw is top.

Vier je carnaval?
Sorry, niks voor mij

Van welke gerechten houd je het meest?
Bij schoonmoeder eten is toch echt het lekkerste
(echte Molukse keuken!).

Ik heb er enorm veel zin in om samen met jullie
allemaal deze mooie vereniging weer stapjes te
laten zetten naar een mooie toekomst samen met
Siol.

DE Flits clubblad jvc cuijk

want ik ben werkzaam in het speciaal
onderwijs en dan met name met moeilijk
opvoedbare kinderen en autisten. 

JVC 1 heeft zich met vallen en opstaan
uiteindelijk goed gehandhaafd in de tweede
klasse, mede dankzij een gedegen basis en
doorstroming. 

Wat is je ambitie en hoe zie jij je rol in de
fusie SIOL-JVC?
Ik heb een contract voor twee jaar getekend en
wil dat JVC Cuijk minimaal een stabiele
tweedeklasser blijft en stiekem nog een stapje
hoger. Maar we moeten wel reëel blijven want
er zijn nog veel stappen te zetten en met name
een goede doorstroming van jonge talenten
zal heel belangrijk zijn in de komende jaren. De
fusie is natuurlijk ook belangrijk, maar met
beide verenigingen heb ik hele goede
ervaringen en dat gaat zeker goed komen.

Voetbal je nog wel eens?
Zelf voetballen doe ik niet meer .

Wat voor werk doe je?
Ik ben nu arbeidstrainer in het speciaal
onderwijs en dat bevalt me prima. Hier heb ik
twaalf jaar de gymlessen verzorgd en ben
sportinstructeur geweest in een
jeugdinrichting (de Hunnerberg).

2025-juni

de komende trainer: luciën Roeffen
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kampioenen fase 3 en 4

Gefeliciteerd allemaal!

ST SIOL / JVC Cuijk  JO14-4 ST SIOL / JVC Cuijk  JO14-3

ST SIOL / JVC Cuijk  JO12-1 ST SIOL / JVC Cuijk  JO12-2

jvc.cuijk

https://www.instagram.com/jvc_cuijk/
https://www.facebook.com/jvc.cuijk


JVC_Cuijk jvc.cuijk

11 12

1 2 3
4

5 6 7 8

13 15 1614
17

18 19

9 10 1211

20 21 22 23 24 25

1 2 3 4 5 6 7
8

13 15 1614
17

9 10 1211

18

19 20 21 22 23 24 25

1.Riny Willems
2.Tonnie Roeffen
3.Theo Wennekes
4. Tonnie Bongartz
5.Dick 's Gravemade
6.Jan Hermens
7. Wil van der Plas
8.  ... Thijssen
9. Tiny Branje

10.Leo van der Cruijsen

wie is wie? - (bijna) alle namen!
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uit de oude doos- wie is wie?
In deze editie van de Flits hebben we natuurlijk weer een ‘Wie is Wie?’ 
Wie kent deze heren?
En wie weet de juiste namen en in welk jaar deze foto is gemaakt.
Help jij ons en de Cuijkse Foto Archiefdienst op weg?

Heb jij ook nog een
 oude teamfoto, stuur ‘m dan 

naar redactie@jvccuijk.nl

11. Theo Cornelissen
12. Thies Thonen
13. Wouwie Pas
14. Janny Siebers

1. 2. 3. 4. 9.8.7.6.5. 10.

12.

11.

13. 14. 15. 16. 17. 18.
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